
Rapport fra Høstmarked 2017 

Til Kulturelt Samråd 

Vi havde igen i 2017 et meget hyggeligt marked med mange gæster og lokal spillemandsmusik. Vi var begunstiget 

med lunt og fint vejr de fleste af de planlagte åbningstimer, dog var vi nødsaget til at udsætte opstilling af boderne 

knap to timer på grund af den silende regn, men derefter var det meget fint. Vi valgte at holde åbent én time længere 

begge dage, da der var mange besøgende i haven.  

Der skal herfra udtrykkes tak for støtten fra samrådet. 

På udstillernes vegne 

Anna Marie Sørensen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


